

ສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນລາວ
ສັນຕິພາບ ເອກະລາດ ປະຊາທິປະໄຕ ເອກະພາບ ວັດທະນາຖາວອນ

ລາຍຊື່ນັກຮຽນສຶກຮຽນ 2019-2020
ໂຮງຮຽນອະນຸບານ ທະນາຄານ ແຫ່ງ ສປປ ລາວ
(ອີງຕາມການຄົ້ນຄ້ວາຂອງຄະນະກຳມະການຄັ້ງວັນທີ 16 ສິງຫາ 2019) (ພາກສ່ວນລູກ ປີ 2019-2020)

ລ/ດ	ຊື່ ແລະ ນາມສະກຸນ		ບ່ອນສັງກັດ	ໝາຍເຫດ
	ນັກຮຽນ	ຜູ້ປົກຄອງ		
1	ທ. ທະນະວັດ ປ້ອງພິມຄຳ	ທ. ວິໄລຄຳ ປ້ອງພິມຄຳ	ກົມຮ່ວມມືສາກົນ ທຫລ	ຫົວໜ້າພະແນກ
2	ນ. ວິລັນຍາ ສາຍຍາວິງ	ນ. ເພັດສະໝອນ ແສງຈັນ	ກົມເງິນຕາ ທຫລ	ຫົວໜ້າພະແນກ
3	ນ. ສານຸພອນ ບຸນພຸ້ນ	ນ. ສະຫວັນປານີ ບົວໄລທອງ	ກົມຈັດຕັ້ງແລະພະນັກງານ ທຫລ	ຫົວໜ້າພະແນກ
4	ນ. ພອນທິດາ ແສນທະວິສຸກ	ທ. ກິແກ້ວ ແສນທະວິສຸກ	ກົມນິຕິກຳ ທຫລ	ຫົວໜ້າພະແນກ
5	ນ. ປານິດສາ ສາຍຍາວິງ	ນ. ເພັດສະໝອນ ແສງຈັນ	ກົມນະໂຍບາຍເງິນຕາ ທຫລ	ຫົວໜ້າພະແນກ
6	ທ. ຄຳມິໄຊ ສິຕະພອນ	ທ. ບຸນລ້າ ສິຕະພອນ	ກົມບໍລິການ ທຫລ	ຮອງພະແນກ
7	ນ. ສຸກພະສອນ ສັນຕິວິງ	ທ. ນັດທະວັນ ສັນຕິວິງ	ກອງທຶນປົກປ້ອງຜູ້ຝາກເງິນ ທຫລ	ຮອງພະແນກ
8	ທ. ເທບພະຈັນ ສິນວນທອງ	ທ. ຄຳສຸກ ສິນວນທອງ	ກົມ ບັນຊີ ທຫລ	ວິຊາການ
9	ທ. ຫັດທະຈັກ ຄຸນມິໄຊ	ທ. ບຸ້ທອງ ຄຸນມິໄຊ	ໂຮງພິມ ທຫລ	ວິຊາການ
10	ທ. ສຸດໃຈ ເພັດສະວິງ	ທ. ວຽງຄຳ ເພັດສະວິງ	ໂຮງພິມ ທຫລ	ວິຊາການ
11	ທ. ເພັດສະລາດ ເພັດມະນີ	ນ. ໂອລຳ ມ້າວຄຳຜິວ	ກົມເງິນຕາ ທຫລ	ວິຊາການ
12	ທ. ສິດທິໄຊ ວົງມຸນຕີ	ນ. ນິພາພອນ ວົງມຸນຕີ	ກົມບັນຊີ ທຫລ	ວິຊາການ
13	ທ. ບຸດທະສັກ ແກ້ວມະນີ	ທ. ສິມໃຈ ແກ້ວມະນີ	ກົມພົວພັນສາກົນ ທຫລ	ວິຊາການ
14	ທ. ນະຄອນຄຳ ບົວພາວັນ	ນ. ສຸພາພອນ ຮວດທອງຄຳ	ກົມບໍລິການ ທຫລ	ວິຊາການ
15	ທ. ວັນມິໄຊ ທິບພະວົງໄຊ	ນ. ວິໄລວັນ ຈັນທະວົງສາ	ກົມເງິນຕາ ທຫລ	ວິຊາການ
16	ທ. ນາວິນຕ້າ ຕັນນະວົງ	ນ. ທອງພູດ ຕັນນະວົງ	ກົມ ໄອທິ ທຫລ	ວິຊາການ
17	ທ. ພານຸສອນ ວົງຄຳສຸກ	ທ. ພອນເພັດ ວົງຄຳສຸກ	ຫ້ອງການ ທຫລ	ວິຊາການ
18	ທ. ພູພິທັກ ສິມຜູ້ວິເສດ	ທ. ນິພະພອນ ສິມຜູ້ວິເສດ	ກົມນະໂຍບາຍເງິນຕາ ທຫລ	ວິຊາການ
19	ທ. ຈັນວິໄຊ ພິນວິຈິດ	ທ. ຈັນທະລາ ພິນວິຈິດ	ກົມບໍລິການ ທຫລ	ວິຊາການ
20	ທ. ລິດທິເດດ ດຳລິງບຸນ	ນ. ດວງສະໝອນ ດຳລິງບຸນ	ກົມກວດກາ ທຫລ	ວິຊາການ
21	ທ. ລາຊາ ສໍປະເສີດ	ທ. ນ້ອຍຄຳພັນ ສໍປະເສີດ	ກົມນິຕິກຳ ທຫລ	ວິຊາການ
22	ນ. ມະລິສາ ຟິງສາ	ນ. ອຸ່ນຄຳ ພັນທະລາດ	ກົມເງິນຕາ ທຫລ	ວິຊາການ
23	ນ. ມຸກດາພອນ ບຸນິນ	ນ. ວຽງສະໝອນ ພິມມະວົງສາ	ກົມ ໄອທິ ທຫລ	ວິຊາການ
24	ນ. ສຸພາລັກ ແກ້ວມະນີ	ທ. ສິມໃຈ ແກ້ວມະນີ	ກົມພົວພັນສາກົນ ທຫລ	ວິຊາການ
25	ນ. ສຸກກັນຍາ ລາວບາງເຮີ	ທ. ເປາະ ລາວບາງເຮີ	ກົມຮ່ວມມືສາກົນ ທຫລ	ວິຊາການ
26	ນ. ອາຣິຍາ ໜິນວິເສດ	ທ. ສຸລິຍາ ໜິນວິເສດ	ກົມ ສຄຄຊ ທຫລ	ວິຊາການ
27	ນ. ລັດຕະນະມະນີ ພິມມະເທບ	ທ. ພັນທະກອນ ພິມມະເທບ	ກົມກວດກາ ທຫລ	ວິຊາການ
28	ນ. ສະຫວັນພອນ ສິນວນທອງ	ທ. ຄຳສຸກສິນວນທອງ	ກົມບັນຊີ ທຫລ	ວິຊາການ
29	ນ. ມະໄລເພັດ ໜິນມະນີສອນ	ນ. ລັດຕະນະພອນ ໜິນມະນີສອນ	ກົມນະໂຍບາຍເງິນຕາ ທຫລ	ວິຊາການ
30	ນ. ເພັດມະນີ ສຸລິລັດ	ນ. ໄພນາລິນ ລໍພິມວາງ	ກົມ ໄອທິ ທຫລ	ວິຊາການ
31	ນ. ຈັນທະນາ ຄຸນມິໄຊ	ທ. ບຸ້ທອງ ຄຸນມິໄຊ	ໂຮງພິມ ທຫລ	ວິຊາການ
32	ນ. ຄຳພາພອນ ບຸນທັນ	ນ. ວຽງສະໝອນ ພິມມະວົງສາ	ກົມ ໄອທິ ທຫລ	ວິຊາການ
33	ນ. ພູເພັດ ຈັນທະລາດ	ນ. ທິບພາພອນ ຈັນທະລາດ	ກົມຮ່ວມມືສາກົນ ທຫລ	ວິຊາການ
34	ທ. ອາພອນສັກ ທຳມະວົງ	ທ. ພອນປະເສີດ ທຳມະວົງ	ສຕຟງ ທຫລ	ວິຊາການ
35	ທ. ວັນມິສຸກ ວົງຄຳຊາວ	ທ. ສິມມິໄຊ ວົງຄຳຊາວ	ກອງທຶນປົກປ້ອງຜູ້ຝາກເງິນ ທຫລ	ວິຊາການ
36	ທ. ສາຍນາທິ ມະນີວັນ	ທ. ລາຕິ ສິລາຊາ	ກອງທຶນປົກປ້ອງຜູ້ຝາກເງິນ ທຫລ	ວິຊາການ
37	ທ. ປັດຕະພິ ມະນີວັນ	ທ. ລາຕິ ສິລາຊາ	ກອງທຶນປົກປ້ອງຜູ້ຝາກເງິນ ທຫລ	ວິຊາການ
38	ນ. ທິດາພອນ ແຈ້ງພິມມາ	ທ. ຖານຸໄຊ ແຈ້ງພິມມາ	ກອງທຶນປົກປ້ອງຜູ້ຝາກເງິນ ທຫລ	ວິຊາການ
39	ນ. ພຸດດາວັນ ສິລາເພັດ	ນ. ສຸດດາວອນ ສິລາເພັດ	ກອງທຶນປົກປ້ອງຜູ້ຝາກເງິນ ທຫລ	ວິຊາການ

40	ທ. ພູມປະເສີດ ນິດສະຫວັນ	ນ. ສາຄອນ ນິດສະຫວັນ	ທສກ	ວິຊາການ
41	ທ. ພູດທະສອນ ພິມມະຈັນ	ນ. ສີຊິມພູ ແສງດາລາ	ທສກ	ວິຊາການ
42	ທ. ເພັດພູທະວນ ຊອບອຳໄພ	ທ. ດາວວອນ ຊອບອຳໄພ	ທສກ	ວິຊາການ
43	ທ. ສຸກທະວີ ບຸສິມມະວົງ	ນ. ທິບພາວັນ ຄຳເຈ້ງຈັນ	ທສກ	ວິຊາການ
44	ທ. ຈິດສະດາ ທິລະກຸນ	ທ. ພູດທະສັກ ທິລະກຸນ	ທສກ	ວິຊາການ
45	ນ. ສຸດາວັນ ພັນທຸລີ	ນ. ຈັນສຸດາ ລັກຊີວີ	ທສກ	ວິຊາການ
46	ນ. ຈຸທາພອນ ພິມພັກດີ	ທ. ວັນນະສິດ ພິມພັກດີ	ທສກ	ວິຊາການ
47	ນ. ຍາລິວັນ ແສງວົງເດືອນ	ນ. ພອນສະຫວັນ ທ່າມະວົງ	ທສກ	ວິຊາການ
48	ນ. ພອນທັດາ ພອນສະຫວັນ	ທ. ສິມບຸນ ພອນສະຫວັນ	ທພລ	ຮອງພະແນກ
49	ນ. ເມລິສາ ແສນສະຖິດ	ນ. ອານິງລັກ ຄຳສຸວົງ	ທພລ	ຫົວໜ້າຂະແໜງການ
50	ທ. ສັກດາວິ ວົງຈະເລີນ	ນ. ສິມທິດາ ວົງຈະເລີນ	ທພລ	ຫົວໜ້າຂະແໜງການ
51	ນ. ບັນຍາທິບ ແກ້ວລາດຊະວົງ	ທ. ສຸກສະຫວັນ ແກ້ວລາດຊະວົງ	ທພລ	ຮອງຫົວໜ້າຂະແໜງການ
52	ນ. ອໍລະດີ ພິລາວົງ	ນ. ມະນີວອນ ພິລາວົງ	ທພລ	ວິຊາການ
53	ນ. ສຸວັນນີ ພິລາວົງ	ນ. ມະນີວອນ ພິລາວົງ	ທພລ	ວິຊາການ
54	ນ. ພະຫັດດີ ພິມມະສອນ	ທ. ສິມບຸນ ພິມມະສອນ	ທພລ	ວິຊາການ
55	ນ. ທິບທາຍອນ ສິນທະປະເສີດ	ທ. ດຳຫຼັງ ສິນທະປະເສີດ	ທພລ	ວິຊາການ
56	ນ. ປາລະນີ ສຸລິບສັກ	ທ. ເພັດສະຍິບ ສຸລິບສັກ	ທພລ	ວິຊາການ
57	ນ. ພອນນະພາ ຈັນທະລາສີ	ນ. ວິສຸດາ ຫຼ້າສຸກສະຫວັນ	ທພລ	ວິຊາການ
58	ທ. ກັດສະພອນ ພັນນິວົງ	ນ. ສິມບຸນ ພັນນິວົງ	ທພລ	ວິຊາການ
59	ທ. ພິງຊັບ ຈິດປະເສີດ	ນ. ມະນີສອນ ຫຼ້າສຸກສະຫວັນ	ທພລ	ວິຊາການ
60	ທ. ສິດທິສັກ ວົງເດືອນ	ນ. ອານຸລັກ ໄຫຼສຸລິວົງ	ທພລ	ວິຊາການ
61	ທ. ອາທິດເດດ ບຸນພິງ	ທ. ສຸດທະຈັກ ບຸນພິງ	ທພລ	ວິຊາການ
62	ທ. ໄຊບັນຍາ ສິວິໄລວົງ	ນ. ວຽງສະໄໝ ພອນທັປະຊາ	ທພລ	ວິຊາການ
63	ທ. ສັນຕິສຸກ ຍິມມະນີ	ທ. ຄຳປະສົງ ຍິມມະນີ	ທພລ	ວິຊາການ






64	ນ. ດານິກາ ດວງທອງລາ	ນ. ສາຍເງິນ ດວງທອງລາ	ລາວ - ຫວຽດ	ຫົວໜ້າພະແນກ
65	ທ. ສິດທິໄຊ ພິມມະຈັນ	ນ. ວິໄລພອນ ແອ່ນວິໄລ	ລາວ - ຫວຽດ	ວິຊາການ
66	ທ. ພຸລັຈັກ ພິມພາວົງ	ທ. ວຸກກີ ພິມພາວົງ	ລາວ - ຫວຽດ	ວິຊາການ
67	ທ. ສຸມະກອນ ພິງບັນຍາ	ທ. ຄຸນທະວິໄຊ ພິງບັນຍາ	ລາວ - ຫວຽດ	ວິຊາການ
68	ທ. ໄຊຍະສອນ ດວງມະນີ	ທ. ຫວຽງຢາງ ດວງມະນີ	ລາວ - ຫວຽດ	ວິຊາການ
69	ທ. ອານຸຊາ ສິມຈັນມະວົງ	ທ. ກອງບາງ ສິມຈັນມະວົງ	ລາວ - ຫວຽດ	ວິຊາການ
70	ນ. ນ້ຳເັດ ນິນທະສອນ	ທ. ຄຳແສງ ນິນທະສອນ	ທຄຕລ	ຫົວໜ້າໜ່ວຍບໍລິການ
71	ນ. ເພັດສິລິ ສິນທະວິໄຊ	ທ. ຕຸ້ຍນ້ອຍ ສິນທະວິໄຊ	ທຄຕລ	ຮອງຫົວໜ້າຂະແໜງການ
72	ທ. ສິສອນໄຊ ໄຊຍະຈັກ	ທ. ເພັດທະນຸໄຊຍະຈັກ	ທຄຕລ	ຮອງຂະແໜງການ
73	ນ. ຊາລິນາ ສຸກສະກຸນ	ທ. ຄຳດີ ສຸກສະກຸນ	ທຄຕລ	ຮອງຂະແໜງການ
74	ທ. ທະນິນໄຊ ແກງຊຸນໄຊ	ນ. ອຸໄທວັນ ສີທ່ອນຈັນ	ທຄຕລ	ຮອງໜ່ວຍບໍລິການ
75	ທ. ເພັດທະມຸງຄຸນ ສິນລາດສະວົງ	ທ. ສຸລະສັກ ສິນລາດສະວົງ	ທຄຕລ	ວິຊາການ
76	ທ. ສິດທິໄຊ ສຸລິພິບ	ທ. ພັນປະເສີດ ສຸລິພິບ	ທຄຕລ	ວິຊາການ
77	ທ. ວັນດີ ຢາງ	ທ. ກິ້ວ ຢາງ	ທຄຕລ	ວິຊາການ
78	ທ. ສຸລະປະຊາ ສິບຸນເລືອງ	ນ. ລັດດາ ສິບຸນເລືອງ	ທຄຕລ	ວິຊາການ
79	ທ. ກັນຍາພອນ ພານິວົງ	ທ. ສຸດນະຄອນ ພານິວົງ	ທຄຕລ	ວິຊາການ
80	ທ. ໄສພູດທະ ກິງດາລາ	ທ. ແສງສະຫວ່າງ ກິງດາລາ	ທຄຕລ	ວິຊາການ
81	ທ. ສາຍຕາວັນ ສິນທະວິໄຊ	ທ. ສາຍນ້ຳ ສິນທະວິໄຊ	ທຄຕລ	ວິຊາການ
82	ນ. ບຸນບາພອນ ທານະວັນ	ທ. ບຸນຄອງ ທານະວັນ	ທຄຕລ	ວິຊາການ
83	ນ. ວິຕາລັກ ສັກຄະວົງ	ທ. ວັລັນຍາ ສັກຄະວົງ	ທຄຕລ	ວິຊາການ
84	ທ. ກິດຕິໄຊ ລາດຊະພູມີ	ທ. ພູສັກດາ ລາດຊະວົງ	ທຄຕລ	ວິຊາການ





ປະທານກອງປະຊຸມ



ສາຍສະໝອນ ກິບເກສອນ

ຄະນະກຳມະການ

1. ທ່ານ ນາງ ສາຄອນ ສິປະເສີດ 
2. ທ່ານ ນາງ ພານິດາ ແກ້ນວົງພະຈັນ 
3. ທ່ານ ນາງ ນິງຄານ ສັຍະວົງ 
4. ທ່ານ ນາງ ແຂກແກ້ວ ພູມິວົງ 
5. ທ່ານ ນາງ ມະນີຈັນ ສິພາບມິໄຊ 

6. ທ່ານ ສິມມິໄຊ ທ່ານະວົງ 
7. ທ່ານ ເປດ ອິນພິມທິລາດ 
8. ທ່ານ ນາງ ບຸນສິມ ວົງສິດາລາ 
9. ທ່ານ ນາງ ສິນທະນີ ພິມມະວົງ 

ສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນລາວ
ສັນຕິພາບ ເອກະລາດ ປະຊາທິປະໄຕ ເອກະພາບ ວັດທະນາຖາວອນ

ລາຍຊື່ນັກຮຽນສຶກາຮຽນ 2019-2020
ໂຮງຮຽນອະນຸບານ ທະນາຄານ ແຫ່ງ ສປປ ລາວ
(ອີງຕາມການຄົ້ນຄ້ວາຂອງຄະນະກຳມະການຄັ້ງວັນທີ 16 ສິງຫາ 2019) (ພາກສ່ວນຫຼ້າ ປີ 2019-2020)






ລ/ດ	ຊື່ ແລະ ນາມສະກຸນ			ບ່ອນສັງກັດ	ໝາຍເຫດ
	ຊື່ນັກຮຽນ	ຜູ້ບົກຄອງ	ຜູ້ຝາກ		
1	ທ. ພຸນສຸກ ສິມຄາມ	ທ່ານ ຈັນທະພອນ ສິມຄາມ	ທ່ານ ໄຊລິຊາ ຜູຍຍະວິງ	ກົມນິຕິກຳ	ວ່າການຫົວໜ້າກົມ
2	ທ. ໄຊນາວາ ຜູຍຍະວິງ	ທ່ານ ສອນໄຊ ຜູຍຍະວິງ	ທ່ານ ໄຊລິຊາ ຜູຍຍະວິງ	ກົມນິຕິກຳ	ວ່າການຫົວໜ້າກົມ
3	ທ. ທະວິໄຊ ວິຈິດລາສີ	ທ່ານ ແສງສະຖິດ ວິຈິດລາສີ	ທ່ານ ນາງ ດ່ຽງຄຳ ແສງແກ້ວມິໄຊ	ສທຄ	ຮອງຫົວໜ້າ ສທຄ
4	ທ. ທະວິໄຊ ວິຈິດລາສີ	ທ່ານ ແສງສະຖິດ ວິຈິດລາສີ	ທ່ານ ນາງ ດ່ຽງຄຳ ແສງແກ້ວມິໄຊ	ສທຄ	ຮອງຫົວໜ້າ ສທຄ
5	ທ. ວິລະກອນ ພູມປະເສີດ	ທ່ານ ສິມບູນ ພູມປະເສີດ	ທ່ານ ແສງເພັດ ມະນີວິງ	ທພລ	ຮອງອຳນວຍການ
6	ນ. ອາພິນັນ ແກ້ວວັນໄຊ	ນາງ ສຸລິພອນ ນັນທະວິງ	ທ່ານ ນາງ ສິມຈັນ ນັນທະວິງ	ທສກ	ຮອງຜູ້ອຳນວຍການ
7	ນ. ນິລັນດອນ ພິມມະສອນ	ທ່ານ ຊິນນະກອນ ພິມມະສອນ	ທ່ານ ວິຊະນຸກອນ ພິມມະສອນ	ທຫລ ຫຼຸບ	ຮອງຫົວໜ້າ ທຫລ ຫຼຸບ
8	ນ. ມຸກທິດາຈັນ ສິງອາລຸນ	ນາງ ບົວພາ	ທ່ານ ນາງ ວິໄລວອນ ສິດທິໄສ	ສຕຟງ	ຫົວໜ້າພະແນກ
9	ນ. ອາລິນ້າ ວົງມະນີ	ທ່ານ ສີສຸທິນ ສີໄລພອນ	ທ່ານ ພຸດທະສັກ ທິລະກຸນ	ທສກ	ຮອງຫົວໜ້າພະແນກ
10	ທ. ສຸກສະຫວັນ ຄຳສີສະຫວັດດີ	ທ່ານ ທອງດູນ ຄຳສີສະຫວັດດີ	ທ່ານ ສີຈັນໄຊ ນະໄພວິງ	ທສກ	ຫົວໜ້າຂະແໜງຈັດຕັ້ງ
11	ທ. ປັນຍາສິດ ສິນທິລາດ	ທ່ານ ຈັນທະຈັກ ສິນທິລາດ	ທ່ານ ນາງ ເພັງໄພວັນ ສິດພະໄຊ	ກນງ ທຫລ	ຫົວໜ້າພະແນກ
12	ທ. ໄຊສະຫວັນ ຫຼ້າສິງບຸດດາວິງ	ນ. ວຽງພະພອນ ຫຼ້າສິງບຸດດາວິງ	ທ່ານ ບົວລຳພູ ຄຳມະນີວິງ	ສຄຄຊ	ຫົວໜ້າພະແນກ
13	ທ. ສຸພາກອນ ຄຳວິງສາ	ທ່ານ ດວງພະຈັນ ຄຳວິງສາ	ທ່ານ ນາງ ພອນສະໄໝ ພະໄຊ	ຫ້ອງການ ທຫລ	ຮອງຫົວໜ້າພະແນກ
14	ທ. ບຸນມິຊັບ ອຸດານິດ	ທ່ານ ບຸນແກ້ວ ອຸດານິດ	ທ່ານ ນາງ ອຳໄພວັນ ອຸດານິດ	ຫ້ອງການ ທຫລ	ຮອງຫົວໜ້າພະແນກ
15	ທ. ວິລະສອນ ດາລາສຸກ	ທ່ານ ວິລະສັກ ດາລາສຸກ	ທ່ານ ຄຳໜູນ ສີຊິມພູ	ກົມກວດກາ	ຮອງຫົວໜ້າພະແນກ
16	ທ. ສຸກທະວີ ບຸນພາວັນ	ທ່ານ ເອກະພິນ ບຸນພາວັນ	ທ່ານ ອາລຸນກອນ ສຸຫວັດດີ	ສຕຟງ	ຮອງຫົວໜ້າພະແນກ
17	ນ. ອາລິສາ	ທ່ານ ສອນໄຊ ບັນດາສັກ	ທ່ານ ນາງ ມະນີວອນ ບັນດາສັກ	ຫ້ອງການ ທຫລ	ຮອງຫົວໜ້າພະແນກ
18	ທ. ຕຸລາວັນ ສຸກສະຫວັດ	ທ່ານ ຈິນຕະນາ ສຸກສະຫວັດ	ທ່ານ ນາງ ວຽງນະຄອນ ສຸກສະຫວັດ	ສທຄ	ພະນັກງານວິຊາການ
19	ທ. ສຸພະໂຊກ ບຸນນະດີ	ທ່ານ ດຳເພັດ ບຸນນະດີ	ທ່ານ ນາງ ຄຳຜິວ ບຸນນະດີ	ໂຮງພິມ ທຫລ	ພະນັກງານວິຊາການ
20	ທ. ກິດຕິໄຊ ວົງລໍຄຳ	ທ່ານ ຄຳຕີ ວົງລໍຄຳ	ທ່ານ ນາງ ເຄືອໄຊ ວົງລໍຄຳ	ກົມບໍລິການ	ພະນັກງານວິຊາການ
21	ນ. ດວງມາລາ ສຸຈັນສີ	ທ່ານ ອຳໄພວອນ	ທ່ານ ສິລະສິນ ສິດແສງຈັນ	ທຄຕລ	ພະນັກງານ ວິຊາການ
22	ທ. ສຸວັນໄຊ ພູຈັນທະວິງ	ນາງ ສິງເກາມ ພູຈັນທະວິງ	ທ່ານ ນາງ ສີຍະສະຫວັນ	ສທຄ	ພະນັກງານວິຊາການ
23	ນ. ວິໄລວັນ ທິບບຸດດີ	ທ່ານ ຂັນແກ້ວ ທິບບຸດດີ	ທ່ານ ນາງ ທິວັນ ວົງທອງ	ຫ້ອງການ ທຫລ	ພະນັກງານວິຊາການ
24	ທ. ເພັດສະຫວັນ ຄຳພູມິ	ທ່ານ ເພັດສາດອນ ຄຳພູມິ	ທ່ານ ນາງ ວັດດາວອນ ເທບພະວິງ	ກົມນິຕິກຳ	ພະນັກງານວິຊາການ
25	ທ. ວິລະກອນ	ນ. ພູຄຳ ແກ້ວພິມວັນ	ທ່ານ ວົງສອນ ແກ້ວພິມວັນ	ໂຮງພິມ ທຫລ	ພະນັກງານ ວິຊາການ
26	ທ. ອາບຸພິນ ແສງຄຳຍອງ	ທ່ານ ລິມໄຊ ແສງຄຳຍອງ	ທ່ານ ນາງ ຄຳຫຼ້າ ແສງຄຳຍອງ	ກນງ	ພະນັກງານວິຊາການ
27	ທ. ສອນພະໄຊ ໄຕສະຫວ່າງ	ທ່ານ ບົວໄຫຼ ໄຕສະຫວ່າງ	ທ່ານ ຈັນທິ ທຸມມຸນຕີ	ທຄຕລ	ພະນັກງານວິຊາການ
28	ນ. ສຸພິນຍາ ພຸດທະຈັກ	ທ່ານ ວິສຸພິນ ພຸດທະຈັກ	ທ່ານ ນາງ ມະໂນທາ ພິນດວງສີ	ຫ້ອງການ ທຫລ	ພະນັກງານວິຊາການ




ປະທານກອງປະຊຸມ



ສາຍສະໝອນ ກິບເຕສອນ

ຄະນະກຳມະການ

1. ທ່ານ ນາງ ສາຄອນ ສີປະເສີດ 
2. ທ່ານ ນາງ ພານິດາ ແກ້ວວິງພະຈັນ 
3. ທ່ານ ນາງ ບຸງຕານ ສິບະວິງ 
4. ທ່ານ ນາງ ແອກແກ້ວ ທຸມິວິງ 
5. ທ່ານ ນາງ ມະນີຈັນ ສິພາຍມິໄຊ 

6. ທ່ານ ສິມມິໄຊ ທຳມະວິງ 
7. ທ່ານ ເປດ ອິນພິມທິລາດ 
8. ທ່ານ ນາງ ບຸນສິມ ວົງສິດາລາ 
9. ທ່ານ ນາງ ສິນທະນິ ພິມມະວິງ 